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Aprovada l’esmena de l’article 14 la presidèn
cia pregunta quan ha d’entrar en vigència la mo
dificado.

Intervenen els Drs. Roseli, Moya, Riera i Mas- 
riera i finalment s’acorda per unanimitat que en
tri en vigència immediatament després d’haver- 
se publicat en el B u t l l e t í  l’aprovació per part 
de la Inspecció Mercantil de Comerç i d’Assegu- 
rances d’aquesta modificado i que des d’ara, s’ad- 
verteixi ja la modificació a tots els socis indicant 
la manera com entrará en vigència.

Acabát aquesta assumpte es passa a tractar de 
la proposició de modificació de l’arlicle ix del 
Reglament que tracta de les quotes fixes. (Publi 
cada en el número de juny).

Després de llegida la proposició la defensa el 
signant Dr. Bernet el qual llegeix un extens in
forme recolzant tota l’argumentació i fent esment 
dels càlculs que entén que aconsellen l’aprovació.

Passa a referir-se, el Dr. Bernet, a la manera 
com s’ha tramitat l’estudi en el Consell i la pre
sidència li prega que concreti les seves manifes
tations a alió que entengui sigui fonamental per 
a defensar la proposició.

El Dr. Bernet acaba fent constar concretament 
els acords del Consell referents a la proposició i 
els estudis que es varen derivar dels mateixos.

Intervé el Dr. Masriera, el qual diu que la pro
posició només pot discutir-se a base de càlculs 
prescindint del sentimentalisme. Analitza els càl
culs que eli va sotmetre al Consell i explica el de
tall dels mateixos.

Es presenta una proposició a la mesa que diu:
“Que s’acordi d’ajornar per un any la proposi

ció durant el qual termini podrá practicar-se una 
àmplia informació: Signen els Drs. Brossa i Puig 
i Sais.

La presidència, vist que aquesta proposició s’o- 
posa naturalment a la discussió de la inicial, posa 
a votació la prioritat de discussió per la proposi
ció del Dr. Brossa i s’aprova per majoria aques
ta prioritat.

Posada a discussió la nova proposició signada 
pels Drs. Brossa i Puig i Sais, intervé aquest dar- 
rer el qual diu que solament es demana un ajor- 
nament sense prejutjar en pro o en contra la pro
posició inicial.

Parla el Dr. Mestres i Miquel que s’oposa a 
I’a jo rn am en t perqué, diu, que de repetir-se aquests

ajornaments s’anuHaria la tasca de la Junta Ge
neral.

El Dr. Brossa intervé réclamant Tajornament 
perqué es pugui ampliar l’estudi d’aquest assump
te que considera molt important per a la Mu
tual.

Intervé el Dr. Coll, Président de la Mutual Mè
dica, el qual després de fer constar la seva con- 
formitat al fons de la proposició i de referir-se als 
trámits dintre el Consell i a tots els aspectes a 
què ha donat Hoc, fer especial referencia al can- 
vi de criteri que aparentment pugui representar 
després.de l’acord de 1928, reforçant el fons mixt 
cosa la qual tal vegada podría fer-la semblar 
inoportuna. Entenent-ho així, i declarant-se par- 
tidari de la proposició, prega al Dr. Bernet que 
accepti Tajornament i durant un any creu que 
quedará encara més demostrat que pot acceptar-se 
la proposició.

El Dr. Bernet accepta Tajornament després 
d’haver fet constar el seu bon desig per a facili
tar Testudi. ..

La presidència declara que queda aprovat Tajor
nament i es continua l’examen deis extrems de 
l’Ordre del Dia, passant-se al darrer apartat que 
és la proposició per a modificar l’article 25 del 
Reglament que tracta de la Junta General.

Es llegeixen les propositions dels Drs. Santi- 
ñá i Cambra, que ambdues es r fereixen al ma'eix 
assumpte i a continuació es llegeix l’informe d 1 
Consell. (Tot fou publicat en el B u t l l e t í  de 
juny).

Defensa la seva proposició el Dr. Santiñá, fent 
constar que en aquesta ocasió ha procurât reco- 
llir Topinió de l’Assemblea sobre aquest assump
te i defensa els diversos extrems de la proposició.

El Dr. Cambra que ccincidint amb la proposi
ció del Dr. Santiñá retira la seva i s’adhereix a la 
primera.

El Président posa a discussió la proposició del 
Dr. Santiñá que és Túnica que queda després d’ha
ver retirât la seva al Dr. Cambra.

Intervenen els Drs. Mas i Oliver, Aleu, Puja
das, Munné, i Masriera. El primer es manifesta 
partidari de la forma com el Dr. Santiñá presen
ta ara la proposició, el segon i tercer creuen que 
no ha de modificar-se el sistema actual que dóna 
els bons résultats que podrien esperar-se amb la 
modificació a la qual s’oposen francament, el dar
rer Dr. Masriera recorda a l’Assemb’ea Tinfrrme


